
 

  

 
 
 
 
 

 توب بلوم 
 8/0 /7 

 مركب للعقد والتزهير  
 
 

 % 8        نيتروجين % 10    كالسيوم
 % 7         بوتاسيوم %2    ماغنسيوم

   %0.8      بورون 
 

 مميزات المركب: 
 المركب له دور فعال فى عمليتي التزهير والعقد.  -
الطلللرل الزهلللرة  لا لللم عللللى  ملللار يعملللل عللللى امايلللم النبلللاع ملللن   لللاباع ع لللن  -

 اللضر وال اكهم.
القلب الاجول - القضاء علي ظاهرة  فعال في  الدرنيم     (Hollow heart) مركب  الماا يل  في 

العنق الاسود ) البورون وعلاج ظاهرة  المائيه في  Black stemلااتوائه علي عن ر  ( والابم 
 ة متوازنه.العنب لااتوائه علي عن رة البوتاسيوم والكالسيوم ب ور

 كالسللللليوم  والماغنسللللليوم الالبوتاسللللليوم و النيتلللللروجين و سلللللماد سلللللائل يلللللوفر عنا لللللر -
 .ون في  ورة ميسرة وسهلم الامت اصوالبور

وجللللود عن للللر النيتللللروجين بالمركللللب ياللللافظ علللللى ايويللللم النبللللاع للللللال مرااللللل  -
 العقد والتزهير.

لللللق ال وللللور وامايللللم النبللللاع المركللللب علللللى البوتاسلللليوم يللللنظم عمليللللم فللللت  وغ ااتللللواء -
 .به المايطمالاجهاد من ظرول 

يزيلللد ملللن  وجلللود الكالسللليوم مللل  البلللورون يعمللللان معلللا عللللى تقويلللم جلللدر الللايلللا مملللا -
مللللراف ال طريللللم النبللللاع فللللي مقاومللللم الك يللللر مللللن الا ك للللاءة ورفلللل  قللللوة وتامللللل 

  والاشريم.وال يروسيم 
مللللن ل للللوبم ابللللوب اللقللللا  فللللي المركللللب علللللى عن للللر البللللورون يزيللللد  ااتللللواء -

 .الازهار
 .فترة التلزين وزيادة فرص الت ديرال مار و طالم   لابهالمركب يزيد من  -
مركلللب يتميلللز بقدرتللله عللللي عللللاج اللللللل النلللات  علللن نسلللبم التلللوازن بلللين عن لللرة  -

ا يللل دة اللللي ل لللف نسلللبم التشلللو  فلللي الكالسللليوم والبلللورون داللللل اللليلللم النباتيلللم ممللل 
 وبالتالي تقليل ال رز ا ناء عمليم التسويق.ال مار 

الكلوروفيلللللل وبالتلللللالي فلللللي  نسللللليوم ضلللللرورة لدلولللللله فلللللي تركيلللللب جلللللز الماغ -
 .ع م ل التن س وبناء الكربوهيدراعالعملياع الايويه دالل النبا

انتللللللاج نباتللللللاع ياع سلللللليقان قويلللللله ويللللللل  نظللللللرا لتكللللللوين بكتللللللاع الكالسلللللليوم  -
والماغنسلللليوم والتللللي تعمللللل علللللي ل للللق سلاسللللل السلللليليلوز ملللل  بعضللللها الللللبعف 

 .المعاكسهومن  م تامل الظرول البيئيه 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

  

 
 
 
 
 
 
 
 

 .يستلدم لجمي  أنواع الماا يل الاقليم واللضر وال اكهم يستخدم فيها المركب: التيأنوع المحاصيل 
 

 : الجرعة / فدانمعدلات الاستخدام 

 
  .لتر/ لل دان  3 – 2يستلدم بمعدل  الرةفي االم الإضافم م  ماء 

 
 ./ لتر ماء 3سم 2 – 1,5  :التخفيف

   .الللط  لا يقبل: والمبيداتمدى امكانية خلط السماد مع غيره من الاسمدة 
 

 :  الاحتياطات
 يم بعيدا عن اشعم الشمس المباشرة.يا ظ في عبوته الا ل

  .تجنب الرش في فترة الظهيرة او ارت اع الارارة او الامطار او الريا 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 وقع الاضافه  لتر ماء  100 /3سم معدل الاضافه الما ول 

 مراع  3-2ويكرر من  ال مارالعقد والتزهير وتكوين ا ناء فترة  200 -  150الرش بمعدل  الاقليه 

 مراع  3-2ويكرر من  ال مارالعقد والتزهير وتكوين ا ناء فترة  200الرش بمعدل  اللضر 

 مراع  3-2ويكرر من  ال مارالعقد والتزهير وتكوين ا ناء فترة  200الرش بمعدل  ال اكهه



 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Top Bloom 

                                                                       Chemical composition: 

 
Nitrogen 8%  

Potassium 7%  

Calcium 10 %  

Magnesium 2%  

Boron 0.8 %  

 

Advantages and benefits of the compound: 

- The compound has an active role in the process of flowering and buds. 

- It Works to protect the plant from infections of blossom end rot, especially on the fruits of 

vegetables and fruits. 

- A compound effective in the elimination of the phenomenon of the hollow heart in tuber crops 

because it contains Boron also the treat of the phenomenon of the Black stem and water 

grain in the grapes because it contains the elements of Potassium and Calcium in a balanced 

manner. 

- Liquid fertilizer provides the elements of Nitrogen, Potassium, Calcium, Magnesium and 

Boron in a simple and easy way for absorption. 

- The presence of Nitrogen element in the compound preserves the vitality of the plant during 

the stages of buds and flowering. 

- Containing the compound with Potassium regulates the process of opening and closing 

stomata and protect the plant from stress conditions surrounding it. 

- The presence of Calcium with Boron work together to strengthen the walls of cells, which 

increases the strength and endurance and raise the efficiency of the plant in the resistance of 

many fungal, viral and insect diseases. 

- Containing the compound on the element Boron increases the fertility of pollen in flowers. 

 

 



 

  

 

 

 

 

 

- The compound increases the hardness of fruits and prolong the storage period and increase 

export chance. 

- A compound characterized by its ability to treat the imbalance between the elements of 

Calcium and Boron within the plant cell, which leads to reduce the rate of deformation in 

the fruits and thus reduce sorting during the marketing process. 

- Magnesium is necessary for its entry into the structure of the chlorophyll molecule and 

therefore in vital processes within the plant such as breathing and building carbohydrates. 

- Production of plants with strong stems, due to the formation of Calcium and Magnesium 

pectate, which works to collect cellulose chains with each other and then withstand the 

environmental conditions. 

Types of crops in which the compound is used: used for all types of field crops, vegetables 

and fruits. 

Dosage / Feddan Usage Rates: 

1 - In the case of leave spraying is used at the rate of 150 - 200 cm3/100 liters of water 

depending on the type, size and nature of the crop and repeated during the stages of plant 

life for 2 - 3 times. 

2 - In the case of addition with irrigation water is used at the rate of 2-3 liters / Feddan. 

Dilution: 1.5 - 2 cm3 / l water. 

The possibility of mixing fertilizer with other fertilizers and pesticides: Do not accept 

mixing. 

 

 
 

 

  



 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 12493رقم التسجيل:                                    

 : تاريخ التسجيل                                                                         

 شركة توب فيرت للصناعات الكيماوية

 الجيزة  –السادس من اكتوبر  – 11مكتب رقم  –الدور الخامس  -5برج رقم  -: ابراج سيتى ستارزالادارة والمبيعات

 .محافظة البحيرة –لمرحلة ) الثانية( المنطقة الصناعية بوادي النطرون ا -و ( 91القطعة رقم )  المصنع :

)+2(0238244844      

 01033329954 - 01000033714 

E-mail: TF@TopfertEgypt.com 

Website: http://topfertegypt.com/ 
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